
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 22.09.2016 

Roald Kvamme (A) sette på vegner av A, SV, KrF og Sp fram slikt forslag:

«Saka vert utsett grunna ønskje om ein betre dialog med Etne kommune.

Ein ber fylkesrådmannen få vurdert om ein ny felles tannklinikk for Etne og Vindafjord kan 
lokaliserast til Etne kommune.

Det vert lagt fram ny sak for fylkesutvalet til møtet den 20. oktober.»
 

Nils Marton Aadland (H) sette fram slikt forslag:

«Saka vert å ta stilling til etter at Stortinget våren 2017 har vedtatt ny 
kommunestruktur/oppgåvefordeling.»

Røysting (forslaget om utsetjing)
Aadland sitt forslag fekk 5 røyster (H, V, MDG) og fall.
Kvamme sitt forslag vart samrøystes vedteke.

Vedtak

Saka vert utsett grunna ønskje om ein betre dialog med Etne kommune.

Ein ber fylkesrådmannen få vurdert om ein ny felles tannklinikk for Etne og Vindafjord kan lokaliserast til 
Etne kommune.

Det vert lagt fram ny sak for fylkesutvalet til møtet den 20. oktober.


